
            

Schriftelijke vragen 

 
Groningen, 6 september 2019. 

 

Vragen van de Stadspartij aan het College van B & W van Groningen 

Geacht College, 

Vanwege de droge zomer in 2018 hebben de bewoners rondom het Tuindorpvijver middels een 

burgerinitiatief gezorgd voor het bijvullen van het water in de vijver. Hierdoor is meer vissensterfte 

voorkomen. De (voormalige) gemeente Haren heeft hierna beloofd dat zij in het vervolg extra zou 

monitoren en (indien nodig) de vijvers die het betreffen zou bijvullen. 

Inmiddels is bij een aantal vijvers een urgente situatie ontstaan, waaronder die in de Tuindorpvijver. 

Er is echter nog geen actie ondernomen door de gemeente Groningen. 

Wij hebben daarom de volgende vragen aan het College: 

1. Welke vijvers in de gemeente Groningen moet dringend worden bijgevuld, teneinde vissterfte te 

voorkomen? 

2. Hoe worden de vijvers in de gemeente Groningen gecontroleerd op voldoende zuurstofgehalte? 

3. Waarschijnlijk zet de droogte door komende jaren. Heeft dat gevolgen voor het beleid ten aanzien 

van vijvers in de gemeente Groningen in droge zomers zoals in 2018 en 2019? 

4. Welke maatregelen neemt de gemeente Groningen specifiek voor de vijver in het Tuindorpvijver? 

Wanneer gaat de gemeente Groningen deze maatregelen uitvoeren? 
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Gemeenteraadslid Stadspartij 


